
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat Képviselı-testületének 2009.12.16-án tartott képviselı-testületi 
ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı-polgármester 
                       Fonai Jenı- alpolgármester 
                       Bızsöny András 
                       Gobányi Sándor 
                       Tombor János 
                       Szijártó Jánosné 
                       Wittmann Dezsı-képviselık  
                       Horváth Ernı – CKÖ elnöke 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 
Hiányzik: Bankics Krisztián képviselı 
 
Meghívott vendég: Somogyvíz Kft. ügyvezetıje- Vigh Attila 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a testületi tagokat. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel 8 fı képviselıbıl 7 fı jelen van. Ismerteti a napirendi pontokat. Más 
javaslat nincs, ezért  a testület az alábbi napirendeket tárgyalja. Javasolja elıször az 
ivóvízdíjat tárgyalni, tekintettel a meghívott vendégre.  
 
Napirendek:  

 
1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 

                Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

2. 2010. évi ivóvízdíjról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, meghívott vendég: Somogyvíz Kft. 
ügyvezetıje 
 

3. A Közfoglalkoztatási terv módosításáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  

 
4. Egyéb díjak felülvizsgálatáról 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

5. Bérlet támogatásról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

6. Társulási szerzıdések és alapító okiratok módosítá 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
 

7. A köztisztviselık juttatásáról és támogatásáról szóló rendelet módosításáról 
     Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  

 
8. Szociális ügyek – zárt ülésen 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
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Napirendek tárgyalása:  
 

1. 2010. évi ivóvízdíjról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, meghívott vendég: Somogyvíz kft. 
ügyvezetıje 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: köszönti az új ügyvezetıt. Elmondja, hogy az utóbbi idıben  

nagy változások történtek a cégnél, például a tulajdonviszonyokban történı változások. 
Jelenleg 100%-os önkormányzati tulajdonú a cég. Kéri az új ügyvezetıt, hogy ismertesse 
a következı évi ajánlatot.  

  
- Vigh Attila - ügyvezetı: Köszönti a képviselıket. Elmondja, hogy  2009.augusztusától 

vette át a vezetést a cégnél. Október 30-ával a cégbírósági bejegyzésen is átment a közmő 
vagyon és az üzemeltetı cég is az önkormányzatok tulajdonába került át 100%-ban. 
Számlázási rend átalakult, ügyfélszolgálat átalakult, fogyasztók és az üzemeltetık 
védelmében hangrögzítésre kerülnek a bejövı hívások. Új rendszerben kívánják a munkát 
folytatni, az elsı negyedévben szerepel a vízbekötések cseréje, tőzcsapok felújítása, 
tolózárak, víztorony és a védterület karbantartási tevékenysége. KEOP pályázatot 
ajánlottak ki az önkormányzatoknak, hogy segítenek elkészíteni, beadási határidı február 
9-lesz . Személyi változás történt a vízmő gépész személyében is Batéban. Az értékesített 
ivóvíz mennyisége általában nem változik, évrıl –évre hasonló,  vízmennyiség visszaesés 
volt itt. Várja a kérdéseket.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Elmondja, hogy  hosszú évek óta kérte a társaságot, hogy 

tudjanak elıre látni a beruházások, fejlesztések tekintetében. Biztonságos üzemeltetést 
lehetıvé kell tenni. A  Fı utcában megoldódott a vízbekötések cseréje. 30 éves a 
rendszer, többször van csıtörés fıleg a Petıfi utcában. A bekötések sajnos többször 
meghibásodnak. A 61-es út alatti átkötések – vascsövek – cseréje is átgondolandó, 
legnagyobb gond a vasút alatti nyomóvezeték, remélhetı az jó állapotú. A  KEOP . 
pályázat remélhetıleg sok gondra megoldást jelent. A vízbázist is jó lenne még 
biztosabbá tenni. Glóbuszt is át kellene vizsgálni. Ezt jó lenne az elsı negyedév végére 
megadni a Kft. részérıl, hogy mik a legfontosabb teendık, hogy elıre tudjunk 
gondolkodni.  

 
- Gobányi Sándor: Elmondja, hogy  az elızı vízdíj tárgyalásakor is vita volt a település 

vízellátásának hosszú távú elképzeléseit tekintve, ezt elıre  kellene látnunk. Jelentıs 
mértékő áremelés jó indoklás lehet  a vízdíj emelésére. Jó lenne ezt  is látni pontosan. A 
vízfogyasztás csökkenése vajon  az emberek vízfogyasztás csökkenésébıl is adódik? 
Nem jelentıs ez az vízdíj emelési  javaslat, de 2 év óta napirenden van a hosszú távú 
fejlesztés ügye, amíg ez a terv el nem készül a vízdíj növekedését nem javasolja. 

 
-  Vigh Attila- ügyvezetı  az éves energia áremelés 2009-ben kétszer volt, 6,9, és 4%-os 

emelés, az üzemeltetı kötelezettsége megkeresni azt az üzemeltetıt, aki a legjobb 
árajánlatot adja az energia költségekre vonatkozóan. A legjobb szolgáltató 8%-os 
díjmérséklést irányzott elı, látszik a vízdíjban nem nagy mértékő a díjemelés, hosszabb 
távú tervezéshez szükséges a díjnövekedése ez a 6 Ft nem nagy összeg. Ha a cégbıl 
elvonnak valamit, az a másik oldalon jelenik meg sajnos.  
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- Gobányi Sándor Az  1 évvel ezelıtti  áremelés növelési indoka is ezen áremelések voltak.  
Intézkedési tervet szeretnének látni a jövıre nézve, amennyiben  ez megvan, akkor 
támogatja az emelést. Sokan sajnos nem tudják még ezt a vízdíjat sem kifizetni. Nem ért 
egyet az emeléssel.  

 
- Vigh  Attila-ügyvezetı - : Rekonstrukciós feladatokat összeállítottak, 

önkormányzatoknak és üzemeltetıknek.  Az I. negyedévre az összes településeknek 
összeállítjuk ezt. Kiajánlották a KEOP-os pályázatot is, ami egy gesztus volt, hogy 
segítsék az önkormányzatokat ezzel is. 

 
-  Fonai Jenı: Önkormányzatok várták azt az üzemeltetıt, hogy olyan üzemeltetı legyen, 

aki az önkormányzatoknak kedvezı lesz. Nem jó az, hogy nem mindegyik önkormányzat 
élt a tulajdon vásárlás jogával. Átalakításokat említette az ügyvezetı, ebben nincs nagy 
rálátásuk az önkormányzatoknak. A vízdíjon ez sajnos nem változtatott. Felújításokban 
évek óta próbálnak  lépni, hogy kell változtatni. Energiaárak is talán csökkennek kb. 3%-
kal.  

 
- Bızsöny András: A Petıfi utca végén „illatos” a víz. Események vannak naplózva 

víztisztítások után? 
 
- Vigh Attila  ügyvezetı : igen vannak naplózva, az ÁNTSZ elıírása , hogy mosatási 

naplón keresztül ezt vissza kell igazolnunk, tőzcsap karbantartási naplónak hívják. A 
jövıben 24 órás ügyelet lesz telefonszáma a:  20-3498350. 

 
-  Bızsöny András:A  8 év alatt ı  1 mosatásról tud, lehet, hogy naplózzák, de ez 

ténylegesen megtörténik.  
 
- Vigh Attila: van egy terv erre, de lehet, hogy pár napos csúszás van, mert vannak 

vízkorlátozások pl. nyáron. Ezekre odafigyelnek a jövıben. 
 
-  Bızsöny András. Látja a pozitív változásokat. Hol jelennek meg változások? 
 
-  Vigh Attila: A  taggyőlési jegyzıkönyvekben jelennek meg ezek. Az  I. negyedévre 

adnak egy tervet, rekonstrukciós feladatokat összeírták. Cég ügyeit is megnézhetik. 
 
-  Bızsöny András. Szöveges elıterjesztést sajnos nem kaptak az elıterjesztéshez. Ha 

lenne egy statisztika, jó lenne, hogy az elızı évi adatokkal össze lehetne vetni a mostanit.  
 
- Vigh Attila -ügyvezetı. Nála vannak a mutatók most is 2008-tól - 2009. 10 hóig. 
 
-  Bızsöny András: szöveges elıterjesztés is legyen azt kéri a jövıre nézve.  
 
-  Gobányi Sándor: Mindig van vízdíjszedés  esetleg ekkor a  mosatásokról kaphatnának 

tájékoztatást,  hogy mikor  várható?  
 
- Vigh Attila: akár az önkormányzatnál megtekinthetı a terv a képviselıknek, mert ez 

változhat. 1-1 tőzcsapon reálisan 3 -szor lehet ilyen. 
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-  Gobányi Sándor Javasolja, hogy  maradjon vízdíj most , késıbb az önkormányzat még 
vissza térhet  a vízdíj emelésre  késıbb ha már megvannak  a hosszú távú elképzelések, 
hogy a költségvetésbe lehessen tervezni. 

 
- Fonai Jenı: ıs is úgy gondolja, hogy amit lehet és kell  be kell  tervezni. 
 
- Gobányi Sándor: hosszú távra tervezve Baté esetében a vízmő fejlesztésnek milyen 

lehetıségei látszanak?  Ha ezek lesznek a fıérvek a vízdíj  növelésre,  és nem az energia 
emelés és a bérek emelése akkor támogatható. A vízfogyasztás csökkenése is kényszerő 
takarékosság. Ebbe az ügybe kell lépni valamit. Kérem ezt így megszavazni. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester elıször a Gobányi képviselı javaslatát teszi fel szavazásra, 

hogy ne emelkedjen jövıre a vízdíj.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 1 igen 6 nem szavazattal javaslatot elutasítja a vízdíj 
2009. évi változatlan hagyása tekintetében.  
  
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz arra, hogy kéri a Somogyvíz Kft.-t , hogy 2010. I. 
negyedév végéig vízmővel kapcsolatos közép és hosszú távú koncepcióját készítse el.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
161/2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete kéri a Somogyvíz Kft. ügyvezetıjét, hogy Batéi vízmő 
közép és hosszú távú fejlesztési koncepcióját 2010. I. negyedév végéig készítse el és küldje 
meg a testület részére.  
 
Határidı. 2010. 03.31.  
Felelıs: polgármester 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a koncessziós díj 15 Ft/m3-ben történı 
elfogadására.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
162/2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete  a 2010. évre vonatkozóan a koncessziós díj mértékét 
375.000,-Ft-ban határozza meg 15 Ft/m3-ben. 
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester   
 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a rendelet-tervezet elfogadására.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:  
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27/2009./XII.17/ sz. Baté Önkormányzat Kt. Rendelete: Az önkormányzat tulajdonú vízi 
közmőbıl szolgáltatott ivóvíz díjának megállapításáról 
/A rendelet  a jk. Melléklete/  
 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester megkérdezi, hogy a napirendi pont elıtti felszólalása van-e 

valakinek?  
 
Napirend elıtti felszólalások:  
 
- Gobányi Sándor: Jó lenne tisztán látni ez lenne a címe a hozzászólásának. A  Taszári 

általános iskolában anomália történt, mivel a  taszári általános iskolás tanulók mikulás 
csomaggal való megajándékozásakor  valami kavics  került a rendszerbe. Nem hivatalos 
információ, sajtóban is megjelent hír, hogy a  Taszári önkormányzat az iskolában adta át 
az ajándékot a saját gyermekeinek. Ilyen csomagot a másik gyerekek- nem taszáriak -  
nem kaptak és ez diszkrimináció . Itt sajnos hiba történhetett. Valójában mi ennek az oka? 
Meggondolatlanság, vagy valami diletantizmus lehet? Javasolja, hogy mint társulási 
tanács tagjai  kérjenek erre magyarázatot az iskola vezetıségétıl, mivel  sajnos a 
gyerekek számára nem érthetı döntést hoztak, más  nem egyszer. Például a jó tanulók 
részvételét hirdették  nyáron egy táborba, de ez is csak a taszári gyerekekre vonatkozott. 
Társulási tanácsnak az SZMSZ. II: 3.  tényállásra hivatkozva, kérjen  írásos 
magyarázatot, és kéri, hogy mindenki tudja, hogy mire kötelezze az iskola igazgatóját a 
tanács elnöke, a többi társulási tagnak is legyen ez megküldve.  A sajtó híreiben az elsı 
jelzı diszkrimináció volt, ez sajnos egy nem kellıen átgondolt döntés volt.  

  
- Zsalakó Ernı-polgármester: Úgy gondolja ı is, hogy ez a megoldás a legésszerőbb. 

Tanács foglalkozzon ezzel az üggyel, egyetért ezzel  a javaslattal.  
 
Baté Önkormányzat képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
163/2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete, mint a Taszár, Kaposhomok, Baté, Fonó, 
Kaposkeresztúr és Gölle községek Közoktatási Intézményi Társulásának Társulási 
Tanácsának tagja a Tanács SZMSZ-re – II. 3.1.pontra - hivatkozva kéri napirendre tőzni a 
Tanács soron következı  ülésére az iskola igazgatójának beszámolását a Mikulás napi 
ajándékozás körülményeirıl és a következményeirıl.  
 
Indoklás: Nem hivatalos információ szerint a Taszári önkormányzat az iskolában adta át a 
mikulás ajándékot a taszári gyerekeknek, amelybıl a másik községbıl járó gyerekek nem 
részesültek. Ezt többen diszkriminációnak, meggondolatlanságnak tartották. Ezért kéri a 
tanács, hogy az intézmény vezetıje írásban tájékoztassa a tanács tagjait a történtekrıl.  
Kéri a polgármestert, hogy a többi társulási tagok is keresse meg, hogy ık is erısítsék meg a 
fenti kérést.  
Kéri a polgármestert, hogy a fenti kezdeményezést a Társulási Tanács elnökének és tagjainak 
küldje meg.  
 
Határidı: következı Társulási Tanács ülésig 
Felelıs: polgármester 
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- Bızsöny András: A batéi mikulásról: Pozitív volt a visszajelzés, a Kötél Egyesület 

hozta a trélert, volt rajta mőfő is, amit a  Baross Áruház ingyen felajánlott. A Kötél 
Egyesület támogatást is kaphatna. Volt ebéd  a Mikulásnak, és a sajtónak is. Az 
Ifjúsági Egyesület a támogatási kérelmét még februárban adta be,  100 e Ft-ot kaptak, 
ezt ennek a terhére kívánják elszámolni.   

 
- Megkérdezi, hogy  mi van a telkek kialakításával és a Petıfi utcai ingatlannal? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : Megköszöni a Mikulás szervezést az Egyesületnek, 

minden elismerés ezért. A Kötél egyesületnek javasol támogatást, mivel ık  egyéb 
veszélyelhárításban is részt vesznek, nemcsak a mikulás ünnepség szervezésében, ha 
problémájuk van, ık rendelkezésre állnak, pl. orvosi rendelınél veszélyes fa 
kivágásnál. 30 e Ft támogatást javasol nekik még az idén rendelkezésre bocsájtani. 

 
- A telkekrıl – a rendezési terv szerint – 1 telket 8 méterre szélesebbre terveztek. A 

partfal felöl is megnézette, hogy meddig nyúlnak le a telkek, mert ott minden évben 
kaszálni kell, ott legalább egy traktor férjen el, és ott még egy jármő el tud majd járni. 
Rendezési tervet vizsgálják, azért nem lehetett 12 méter utat elhagyni.  

 
- A Petıfi utcai telekkel kapcsolatban – ezt pontosítani kell, hiánypótlás kell teljesíteni.  

 
- Gobányi Sándor: Felhívja a figyelmet arra, hogy valamikor döntött a testület arról, 

hogy pénzügyi vonzatú elıterjesztés csak önálló napirendként tárgyalható, ezért nem 
ért vele egyet,hogy most kerüljön támogatásra az Egyesület. Fontos, hogy saját 
döntéseit tudja betartani a testület.  Az egyesületeknek terv kell a támogatáshoz, és 
elszámolás  írásban, akkor az milyen módon nem ad beszámolót. . Ne döntsön errıl 
most a testület.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester a képviselı úr javaslatát felteszi szavazásra, hogy a Kötél 

Egyesület támogatásáról nem dönt most a testület.  
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
164/2009./XII.16./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete a Kötél Egyesület támogatásáról szóló döntését 
elhalasztja a testület, azt önálló napirendként késıbb tárgyalja.   
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

 
- Szijártó Józsefné: Javaslatot tesz arra, hogy  a Végh Marikát- teleházból -  hívja meg a 

testület a nyugdíjas karácsonyra, igaz nem nyugdíjas, de sokat segít nekik. 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester  rendben van.  
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-  Gobányi Sándor: Természetesen mint  önkormányzati alkalmazottat, számba kell 
venni ıt is. 

 
-  Fonai Jenı: Jelzi, hogy a  felsı buszmegálló üvege betört. Felhívja a figyelmet arra, 

hogy a  sószórók olyan sebességgel haladnak a Fı utcában, hogy  a házak falát 
beterítik a latyakos hóval- ezt kellene kérni a közútkezelıtıl, hogy lassabban 
haladjanak.  

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester : Ilyenkor a  közútkezelıt azonnal ki kell hívni, sajnos a 

61-es fıút felújításával  magasabb lett az út is, ez is okozhatja a felverıdést. Ez lehet, 
hogy  akár egyes lakosok kártérítési ügye is lehet.  A  Buszváró plexit megvásárolta, 
de az idıjárás miatt  nem tudják betenni,  mivel hideg van,  és a gitt miatt nem lehetett 
kicserélni.  

 
- Gobányi Sándor  javasolja, hogy egy  udvarias levélben a közút felé kell jelezni ezt, 

hogy ilyen jelzés volt a lakosságtól, ezt a  lakosság felé is jelezze a testület,  hogy 
mindenki járjon utána egyedileg, ha ilyen problémája van a hó eltakarítással.   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : levelet ír a Közútkezelınek ezzel kapcsolatban. 

 
 
2. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülése óta történtekrıl  
    Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester az elıterjesztés alapján javasolja a mőszakis kolléga 

szerzıdését meghosszabbítani a következı évre is.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
165/2009./XII.16./ sz.Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete engedélyezi, hogy a Körjegyzıség 2010- es évben 
ismét megbízási szerzıdést kössön a mőszaki ellenıri feladatok ellátásra, és ezzel 
kapcsolatos havi 90 e Ft + áfa költségeket az önkormányzat lakosságszám-arányosan 
vállalja.  
 
Határidı: 2009.12.31.   
Felelıs: polgármester, körjegyzı  
 
- Zsalakó Ernı- polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a költségvetési rendelet 

alapján támogatásban részesült Egyesületek 1 kivételével a támogatásról  elszámoltak, 
a tegnapi nap volt a határidı, a kiértékelés és feldolgozás folyamatban van. A  Batéi 
Roma egyesület nem adta be a kérelmet még. Ezen elszámolásokat a jövı évben 
remélhetıleg tudja tárgyalni a testület. 

  
 

- A Petıfi utcai ingatlannal kapcsolatban a Kincstári Vagyonkezelı hiánypótlást kért az 
ingatlan tulajdonba adásával kapcsolatban, azt kéri, hogy  pontosan konkrétabb célt 
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határozzon meg erre vonatkozóan  a testület, hogy mire kívánja használni az ingatlant.  
Akár közösségi házzá is alakulhatna ez az épület, akár civil házzá is alakulhat.  

 
- Gobányi Sándor: Lehet  közösség tér, hagyományok háza, valaki esetleg  oda tudja 

rakni a „cuccait”, akár raktár is lehetne. Egyik szoba lehetne kiállítás ,  akár 
restaurálási munkákra is lehetne használni, akár tájház jellegő is lehetne.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester  az átírással kapcsolatos költségeket át kell vállalni.  A 

novemberi ülésen hozott határozatot ki kell egészíteni, javasolja a közösségi teret, 
ezen belül közösségi ház, tájház funkcióra megkérni az ingatlant.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
166/2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a 125/2009./X:21./ sz. határozatát az alábbiak szerint 
módosítja és egészíti ki: 
 
 A. 2. bekezdése helyébe az alábbi szöveg lép és az alábbi bekezdéssel egészül ki:  
 
„ Az önkormányzat a Baté, Petıfi u. 34. szám alatti ingatlant a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV: tv. 8. §. (1) bekezdésében foglalt „közösségi tér biztosítása „ címő kötelezı 
feladat ellátására, közösségi ház, tájház kialakítása céljára kéri a mellékelt részletes indoklás 
alapján. „ 
 
Az önkormányzat vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülı összes költség megtérítését.  
 
Határidı: 2010.01.31. 
Felelıs: polgármester 
 

3. Közfoglalkoztatási terv módosításáról: 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a terv módosításának elfogadására, a 
Munkaügyi Központ megküldte a javaslatát, hogy a módosítást elfogadja.  

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
167/2009./XII.16./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete  az önkormányzat 2009. évi módosított 
közfoglalkoztatási tervét elfogadja a mellékletben foglaltak szerint.  
  
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
4. Egyéb díjak felülvizsgálatáról 

Elıadó. Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
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a) Szemétszállítás díjáról:  
 
- Zsalakó Ernı-polgármester a KVG. Rt. az elıterjesztés elkészítése után a 279 Ft-os 

díjat  200 Ft nettóra módosította, de a díj a  lomtalanítást nem tartalmazza r, ezt külön 
egyezség kérdése. Ennél jobb kondíciót sajnos  nem lehet kialkudni. Kistérségnek 
össze kellene fogni ebben a témában. Kaposmenti Hulladékgazdálkodási programhoz 
is kötıdik a település . 

  
- Gobányi Sándor: Jó lenne elérni, hogy a telkenkénti 120 literenkénti kukát ki vannak-e 

téve, jó lenne ez ügyben egy  ellenırzést csinálni,  megszámolni a kukákat, mennyit 
visznek el ténylegesen és mennyi után fizetünk?.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : A korábban írt KVG-s levél még aktuális, hogy megszőnt 

a Kaposmérıi szállítás, és Nagyatád köré viszi a szemetet. Februárban kimutatja az 
emelkedést a bizottság. Minden szemétszállítást azóta  megszámoltat és 
jegyzıkönyvez. Ezt februárban elı fogja venni,  hiszen soha nincs kinn 260 kuka a 
faluban, általában  217 körüli számban vannak kinn  kukák.  

 
- Gobányi Sándor   Akár lehetnénk kezdeményezıi is ezen változásnak. Lomtalanítás 

nem probléma , lehet találni olyat aki ezt megoldja.  A díjjal egyetért, de 
megfontolásra javasolja, ha van rá esély , hogy ebben a tárgykörben össze lehet fogni 
az embereket, környékbeli településeket.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja a díj elfogadását.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
168 /2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a KVG Rt. 2010. évi közszolgáltatási díját 200 
Ft+áfa/ingatlan/ alkalommal  fogadja e. A szemétszállítás díja nem tartalmazza a 
lomtalanítást, azt külön szerzıdésben rögzítik.    
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
b) Temetıi díjak felülvizsgálatáról:  

 
- Zsalakó Ernı- polgármester nem javasolja a díjak emelését.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  

 
169 /2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a temetıi rendeletében szereplı díjakat 2010. évre 
változatlanul alkalmazza, díjat nem emel.  
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Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
c) Szennyvíz szippantás díjról 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester nem javasolj az emelést, mivel a szolgáltató sem 

jelentkezett díj emelési kéréssel.  
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
170 /2009./XII. 16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a települési folyékony hulladékkezelési 
közszolgáltatásról szóló  rendeletében szereplı díjakat 2010. évre változatlanul 
alkalmazza, díjat nem emel.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
5. Bérlet támogatásról 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester:  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja a bérlet támogatását az elızı évhez hasonlóan 
támogatni.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
171/2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a batéi állandó 1-8 osztályos Kaposváron tanuló 
diákoknak az utazási bérlet fizetését átvállalja a 2009/2010-es tanévben számla ellenében – 
visszamenıleg .2009. szeptembertıl.  
 
Határidı: kifizetés minden hónapban 
Felelıs: polgármester 
 

6. Társulási megállapodás és alapító okiratok módosítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz az elıterjesztés alapján az alábbi 

szerzıdések módosításának elfogadására.  
 
1. Pénzügyi végrehajtási Társulás társulási szerzıdés módosítása 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
172 /2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat. Kt.határozat:  



 11 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Kaposvár és Környéke Pénzügyi Végrehajtási 
Társulás társulási megállapodásának módosítását az elıterjesztés melléklete szerint 
jóváhagyja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

2. Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás alapító okiratának 
elfogadása 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
173/2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
Társulás módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

3. Kaposvári Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
174 /2009./XII.16./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat: 
 
 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Kaposvári Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítását elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

7. Köztisztviselık juttatásáról és támogatásáról szóló rendelet módosításáról 
Elıadó. Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester kéri a körjegyzıt, ha kívánja az elıterjesztést egészítse ki, 

cafetériáról mondja el a lényeget. 
 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı ismerteti a jogszabály változás lényegét. A 

köztisztviselıknél vezetik ezt be kötelezıen és választhatóan. A mértékét a 
közszolgálati szabályzatban kell meghatározni, amelynek összegére a költségvetés lesz 
az irányadó. A megadott keretösszeget úgy kell kezelni, hogy az tartalmazza a 
járulékos költségeket is, és ezen keretösszegbıl választhat a köztisztviselı, hogy 
melyik juttatást kéri március 1-jégi nyilatkozhat.  A közalkalmazottak részére nem 
kötelezı, de adható juttatási forma. Most a korábbi rendeletbıl törlésre kerülnek azok 
a részek, amit a cafetérián belül kell szabályozni. Lesz egy minimum összeg és lesz 
egy maximum összeg – adómértékkel együtt számolva- ami megállapítható.  
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- Gobányi Sándor: Ennek a mértékének a megállapítására vonatkozóan milyen érvek 

vannak, lesznek?  
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı ezt majd a költségvetés tárgyalásakor fogja 
elıterjeszteni és hivatkozni fog arra, hogy évek óta nem változott az illetményalap, a 
13. havi eltörölték, kötelezı ruhapénzt eltörölték. Továbbá éppen a képviselı úr 
javaslatára került bele a koncepció módosítására, hogy a dolgozók jövedelem romlását 
vizsgálni kell.  Ebben a rendeletben a korábbiból törlésre kerültek azok, amik most a 
cafetériában vannak szabályozva.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja a rendelet módosítását.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
28/2009./XII.17/ sz. Baté Önkormányzat Kt. Rendelet: A köztisztviselık juttatásáról és 
támogatásáról  
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                                           Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                            körjegyzı  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


